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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2016/17:1693 Säkerhet kring fyrhjulingar

På en vecka i juni har det har skett tre dödsfall på grund av fyrhjulingar. En 
man i Finspång avled den 16 juni i en olycka med fyrhjuling. I Skellefteå 
hamnade en man under en fyrhjuling som han färdades på och som välte. Han 
avled den 17 juni. Den 22 juni avled en man i Norberg. Tre unga flickor 
skadades också vid en färd med fyrhjuling den 15 juni, varav en fördes till 
sjukhus.

Under en mycket kort period har dessa rapporter framkommit i medierna. Vi 
behöver säkra att det inte säljs farliga fordon. Fabrikanterna måste kunna 
garantera att fordon som framförs inte är en säkerhetsrisk. Det verkar finnas ett 
problem med att de fyrhjulingar som nu finns ute till försäljning lätt välter. Det 
är därför viktigt att ställa krav på leverantörerna kring fordonssäkerheten.

Mot den här bakgrunden vill jag fråga statsrådet Anna Johansson:

Avser statsrådet att ta några initiativ för att förbättra fordonssäkerheten gällande 
fyrhjulingar?

………………………………………

Emma Wallrup (V)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2017-06-29
Besvaras senast
2017-07-12 kl. 12.00


